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Protokoll från styrelsemöte i Klockhammars 
samfällighetsförening.  
 

Tid: Tisdag den 3 december 2024 2024 klockan 18.30 

Plats: OK Alfernas stuga, Klockhammar  

 

Närvarande ledamöter: Anders Eriksson, Mikael Gustafsson, Jonny Jonsson, 
Björn Erlandsson, Birgitta Wall (suppleant) och Elisabeth Dahlström (adjungerad). 

 

 

 

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Anders Eriksson öppnade mötet 

 

2. Val av mötesfunktionärer 

 Till mötets sekreterare valdes Björn Erlandsson   

 Att justera protokollet utsågs Birgitta Wall och Mikael Gustafsson. 

 

3. Fastställande av föredragningslistan 

Den utsända föredragningslistan fastställdes.  

 

4. Val av vice ordförande 

Med anledning av att Merit Israelsson flyttat från föreningen och därmed lämnat 
styrelsen valdes en ny vice ordförande. 

Styrelsen beslutade enhälligt att välja Jonny Jonsson till vice ordförande.  

 

5. Ekonomi 

Kassör Mikael redogjorde för det ekonomiska läget.  
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Årets arvoden, skatter och arbetsgivaravgift är utbetalade. För att säkerställa 
ränteintäkter placeras en stor del av föreningens kontanta medel på 
investeringskontot.  

6. Budgetarbete 

Budgetarbetet pågår och kassör Mikael redogjorde för nuvarande status. Förslag till 
kommande år är i princip färdigt och kan antas av styrelsen på nästa möte.  

7. Status på ärenden 

Reparation av den blinkande lampan i gatubelysningen är beställd, elektrikern 
inväntar reservdelar. Lampan kommer släckas tills vidare för att störa mindre. 

Hantverkare har tittat på taket på Spåhagen och gjort bedömningen att man 
antingen behöver byta hela taket, alternativt ersätta teglet med ett plåttak. Det 
sistnämnda väntas ge en betydligt lägre kostnad. Skyddspresenningen som lagts på 
taket gör att åtgärd utan risk för förvärrade skador kan vänta till efter vintern. 
Styrelsen inväntar offerter och kommer lämna till stämman att fatta beslut om 
åtgärd. 

Ett förslag finns om att anlägga en vändplan/väg runt deponifacken vid 
avloppsverket. Detta skulle minska kostnaderna för tömning. 

Styrelsen har fått en förfrågan om att motta en begagnad pergola som gåva. 
Styrelsen beslutar att tacka nej till erbjudandet då vi redan idag har svårt att få 
tillräckligt med frivilliga krafter för underhåll av byggnader och liknande.  

Styrelsen arbetar med att upprätta kontakter med pålitliga hantverkare för att 
underlätta då arbete behöver lejas in.  

Ett räcke har byggts vid dammluckan vid övre dammen, för att öka säkerheten för 
den som manövrerar dammluckan.  

Det pågående arbetet med ansökan om förnyade tillstånd för avloppsreningsverket 
fortskrider hos avloppskommittén. 

8. Händelser sedan senaste mötet 

På grund av missförstånd och att ingen ansett sig ha ansvaret för att resa 
adventsgranen så var inte adventsgranen rest till första advent. Detta ansvar måste 
läggas på en kommitté för att undvika att det upprepas kommande år.  

Styrelsen försöker lösa detta så att granen kommer upp innan jul. 

9. Inför stämman 

Hittills har inga nya motioner inkommit. Styrelsen diskuterar svar på den motion 
om ändrade andelstal som sedan tidigare inkommit, förslag till svar förbereds för 
beslut om svar på nästa möte. 
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Förslag till stadgeändring för att stämma överens med lantmäteriets nya 
normalstadgar är färdigt.  

En ny kommittéorganisation har diskuterats, där hustomtar och bad slås ihop till 
Bad och byggnadskommittén, för att få ett bättra utnyttjande av resurserna. 
Styrelsen beslutar stödja detta förslag, valberedningen arbetar utifrån detta.  

10. Förberedelser för jultallrik 

Den årliga jultallriken för att tacka föreningens funktionärer kommer att serveras 
tisdag den 10 december. 20 personer har anmält sitt deltagande.  

11. Övriga frågor 

Information om att badstegen tagits bort. Styrelsen kontaktar badkommittén 
angående detta, i och med att föreningen gett tillstånd till vinterbad för 
medlemmarna under förutsättning att ett isolerande lock för att skydda stege och 
brygga anläggs.  

 

12. Till hemsidan 

Webbansvarige ombeds publicera följande: 

Behov av ny valberedning, efter avstämning med nuvarande valberedning. 

Vid behov av publicering avseende hjälp med resning av adventsgran kontaktas 
webbansvarige. 

 

13. Mötet avslutas. 

Ordförande avslutade mötet. 

 

 

 

 

 

 


